
FAU Møte 29.01.2024

Tilstede:
Målfrid Heien Førde
Carina Espeland
Janne Vikeså
Juliane Krannich
Kim André Gåsland
Morten Kirkeby

Juleball:
Evaluering av Juleballet:

- Kjekke kveld med mange kjekke elever
- Storsuksess og fornøyde elever.
- Vi har lagt inn detaljene i eget dokument

Dropsone Trafikkforhold:

-det oppstår mange farlige situasjoner i Dropsonen når det er mørkt og glatt i
vintertiden
- trang i innkjørselen
- parkeringen må skje på oppmerkede plasser
-Dropsone rundt rundkjøringen er en drop - off plass
- Kommunen foreslår å lage ein alternativ drop-sone ved veien ned frå kirka. Dette
syns FAU er en god ide.

Tiltak:
- Utkjøring kun mot høyre
- Oppforderer å gå til skolen, spesielt når det er glatt og snø
- Skolen sender ut info om dette når desse periodene kommer

Fau trenger nye i styret:

Vi takker Janne Vikeså, Kim André Gåsland og Morten Kirkeby som gå ut av Fau til
slutten av skoleåret.
Dermed er det ledig 3 plasser. Vi ønsker:
1 person fra barnetrinnet ( 1-4 klasse )
1 person fra mellomtrinnet ( 5- 7 Klasse)



1 person fra ungdommstrinnet ( 8- 10 klasse)

SMART Oltedal:
Vi vil alltid ha en representant fra FAU i styringsgruppa til SMART Oltedal.

Tilsetninger på skolen:
Hjertelig velkommen Seraphin Lima Kellerhals som nettopp har startet i Oltedal skole
som lærer.

Nye retningslinijer i Sfo:
Gjennomgang av disse. FAU stiller seg bak det som står der.

Overgang barnehage- skole:
Det gjennomføres et kompetanseløft for ledere og ansatte i barnehage, skole og
PP-tjenesten, og skal bidra til at den spesialpedagogiske hjelpen er teett på de barna
som har behov for det. Målet er at alle barn og unge skal oppleve et godt tilpasset og
inkluderene tilbud i barnehage og skole.
Vi gikk gjennom refleksjonsspørsmål rundt overgangen barnehage- skole.

Neste FAU møte: 8.4.2024 kl.19.00

Ref.: Juliane Krannich


